
Beste mensen, 
 
Allereerst, complimenten dat jullie deze zware taak op jullie nemen, veel respect voor het vele werk 
dat er in de provincie wordt verzet. 
 
 
Ik denk dat iedereen in de toekomstige coalitie hart zal hebben voor mens en natuur en het 
spanningsveld daartussen. Met dat spanningsveld bedoel ik onder andere nut en noodzaak van de 
overgang naar duurzame energie, duurzaam wonen en en duurzame recreatie. We zien in Noord 
Holland helaas een beweging naar steeds meer grootschalige lawaaierige evenementen in die 
openbare recreatienatuur. Zelfs buitensportwedstrijden lijken tegenwoordig vaak meer op 
volwaardige popfestivals. inclusief DJ's.  Dat kan prima anders zonder dat de sport er onder lijdt. En 
evenementen/festivals kunnen prima een Arena of Ziggo Dome afhuren, in plaats van een 
verdienmodel te maken van de schaarse openbare recreatienatuur. 
 
Kwalijker nog is de dreiging van de komst van windturbines in de provincie, met name in en om 
Amsterdam, waaronder Noord, West en Zuidoost. Zij komen niet alleen in de schaarse 
recreatienatuur die vaak de enige toegankelijke groene omgeving vormt voor veel omwonenden, 
maar bovendien -bewezen- te dicht bij woningen. Het gaat dan juist om woningen die slecht 
geïsoleerd zijn tegen geluid, zoals de tachtigerjarenwoningen in Reigersbos en Holendrecht, en 
woningen en woonschepen in Noord/Noorder IJplas. Voor  Reigersbos en Holendrecht geldt dan ook 
nog dat het bewoners rond windzoekgebied ("Knooppunt A2-A10 Holendrecht" maar in feite de 
recreatienatuur bij Reigersbos) ook belaagd worden door windzoekgebieden vanuit de Provincie 
Utrecht en dat van Ouder Amstel zodat de huidige en de tienduizenden toekomstige bewoners straks 
naast een volwassen windpark moeten leven. Terwijl ik dit schrijf, is in ditzelfde gebied datacentrale 
nummer 11 zojuist vergund. Op dit moment verbruiken de Amsterdamse datacentrales al meer 
energie (en drinkwater!) dan alle Amsterdamse huishoudens tezamen.  
 
Het recente onderzoek van TU Delft  toont nog weer eens klip en klaar aan dat meer wind-op-land 
onnodig én onwenselijk is. Zeker nu de vorige provincie-coalitie de toch al krappe afstandsnorm 
heeft losgelaten en er nu op 350 meter van de slaapkamer van je kinderen 1 of meer turbines mogen 
staan.  Ik gun alle Noordhollanders een coalitie die rekening houdt met bovengenoemde zaken en 
hoop dan ook dat dit wordt meegenomen bij de coalitievorming. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Marleen Helleman 
 


